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Commissie 3 

 

Geachte mevrouw 

Geachte heer 

 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 3.  

Als gevolg van de Corona

De commissie vindt plaats op 

 

Agenda: 

- Goedkeuring verslag vorige vergadering
- Stad van zaken Stadsfestival
- Voorstelling opdrachtnemer en traject klimaatplan
- Vraag van raadslid Mario Geys:

Tijdens de Verenigde 

Een van de punten van dit plan was geld voor verenigingen.

We zijn nu 7 maand later, dus graag had ik een antwoord op volgende vragen:

- Hoeveel verenigingen zijn op de hoogte gebracht?
- Hoeveel ver
- Hoe wordt bepaald welk bedrag naar welke vereniging gaat?

- Hoeveel werd er al betaald aan de verenigingen?
- Vraag van raadslid Bart Voordeckers:

Op het schepencollege van 23 december werd het engagement aangegaan om mee te werken 

aan een gebiedsprogramma rond het kanaal Dessel

gebiedsprogramma werden enkele wekgroepen opgestart. Graag had ik toelichting gehad over 

de werking en de doelstellingen van dit gebiedsprogramma. Welke rol wil de stad Turnhout 

hierin opnemen? 

- Punten agenda gemeenteraad
- Uit het college 
 

Met vriendelijke groeten 

 

Kurt Persegael 

Commissievoorzitter 

 

 
 
 
 

 
 

Aan de gemeenteraadsleden 
Astrid Wittebolle, schepen 
Jan Van Otten, schepen 
Jan Van Rompuy, commissiesecretaris
Karen Arijs, Stadsfestival 
Nico Verhoeven, Cultuurbeleid 
Katrijn Driesen, Milieudienst 
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Publiek 
 
 
 
 
 

Turnhout, 

Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 3.   

Als gevolg van de Corona-crisis zal alles digitaal verlopen (zie link onderaan) 

De commissie vindt plaats op dinsdag 19 januari  2021  om  19:30  uur. 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Stad van zaken Stadsfestival 
Voorstelling opdrachtnemer en traject klimaatplan 
Vraag van raadslid Mario Geys: 

Tijdens de Verenigde Commissie van 12 juni jl. werd het Relanceplan voorgesteld.

Een van de punten van dit plan was geld voor verenigingen.  

We zijn nu 7 maand later, dus graag had ik een antwoord op volgende vragen:

Hoeveel verenigingen zijn op de hoogte gebracht? 
Hoeveel verenigingen hebben er reeds een dossier ingediend? 

wordt bepaald welk bedrag naar welke vereniging gaat? 

Hoeveel werd er al betaald aan de verenigingen? 
Vraag van raadslid Bart Voordeckers: 

Op het schepencollege van 23 december werd het engagement aangegaan om mee te werken 

aan een gebiedsprogramma rond het kanaal Dessel-Turnhout-Schoten. Binnen dit 

gebiedsprogramma werden enkele wekgroepen opgestart. Graag had ik toelichting gehad over 

rking en de doelstellingen van dit gebiedsprogramma. Welke rol wil de stad Turnhout 

Punten agenda gemeenteraad 

Jan Van Rompuy, commissiesecretaris 

Turnhout, 13 januari 2021 

 

Commissie van 12 juni jl. werd het Relanceplan voorgesteld. 

We zijn nu 7 maand later, dus graag had ik een antwoord op volgende vragen: 

 

Op het schepencollege van 23 december werd het engagement aangegaan om mee te werken 

Schoten. Binnen dit 

gebiedsprogramma werden enkele wekgroepen opgestart. Graag had ik toelichting gehad over 

rking en de doelstellingen van dit gebiedsprogramma. Welke rol wil de stad Turnhout 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Let op: digitale commissie

 

Deelnemen via deze link:

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09

 

 

Let op: digitale commissie 

nk: 

https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09
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https://zoom.us/j/975449993?pwd=UWpCSGhRY1hrZXkwdUFwRWY4ZXZPUT09 


